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Inleiding 

2023 was een bewogen jaar. Al was het maar omdat er twee verkiezingen plaatsvonden, beide met 

uitslagen die een sterk links nog belangrijker maken. De steun voor GroenLinks en GroenLinksPvdA 

in het afgelopen jaar was in Amsterdam Oost overweldigend. Dat heeft ons veel energie gegeven, 

maar ook een gevoel van verantwoordelijkheid.  

 

In dit jaarverslag nemen we de status door van de afdeling. We staan er goed voor, en willen dat 

graag zo houden. Ons grote ledenbestand en de uitbreiding van het bestuur geven ons goede moed 

voor de komende jaren. Een waarbij we de linkse samenwerking blijven volgen en omarmen en op 

zoek gaan naar meer binding met de buurt. Wat we daarvoor doen is te lezen in het jaarplan 2024-

2026 waarbij we toewerken naar de Gemeenteraadsverkiezingen.  

 

Als bestuur zijn we ontzettend blij met de inzet van onze vrijwilligers, met de verschillende leden die 

meedenken en helpen om GroenLinks Amsterdam zo groot te houden. We willen hen daarom ook 

danken voor hun tomeloze inzet en energie. 

 

Namens het bestuur, 

 

Marjolein van Doorn (voorzitter) 

 

 

  



Staten verkiezingen  

Het jaar begon met de campagne voor de Statenverkiezingen in maart. De campagne gaf ons de 

gelegenheid om ons gezicht weer te laten zien en langs de huizen te gaan.  

 

De Statenverkiezingen leven minder onder de leden en de kiezers. Dat bleek ook uit het aantal 

vrijwilligers. Zaak is om in de komende jaren meer vrijwilligers te activeren voor 

campagneactiviteiten. De opkomst bij het Huis aan Huizen en het flyeren was laag. Door het gebrek 

aan tijd en middelen hebben we ons na deze verkiezing niet veelvuldig kunnen laten zien en destijds 

het tij niet kunnen keren. Zorg is om een grotere groep vaste vrijwilligers op te bouwen die vaak en 

enthousiast campagne wil voeren. 

 

 

Tweede Kamer verkiezingen 

Hoewel de landelijke uitslag voor de Tweede Kamerverkiezingen dit jaar tegenvielen hebben we in 

Amsterdam Oost wel degelijk wat te vieren. GroenLinksPvdA was in het stadsdeel veruit de grootste 

partij.  

 

De inzet van vrijwilligers was overweldigend, zeker in de laatste weken voor de verkiezingen en ook 

de samenwerking met de plaatselijke afdeling van de PvdA was - met wat opstartproblemen - zeer 

geslaagd. 

 

Het grootste leerpunt van de verkiezingen is de bovengenoemde samenwerking. Door de tijdsdruk 

waren er, zeker in het begin logistieke problemen en opstartproblemen in de samenwerking. Beide 

partijen hebben een ander idee over campagne voeren en deze twee manieren samenvoegen leidde 

soms tot wat frictie. Maar de contacten en enthousiaste mensen van de PvdA hebben zeker iets 

toegevoegd aan de campagne. 

 

Campagne activiteiten: 

- Huis aan Huizen: Indische Buurt, IJburg, DApperbuurt 

- Flyeren op de markt: Oostpoort, Dappermarkt 

- Flyeren op stations: Muiderpoort Station, Science Park, Amstel Station 

 

De afgelopen verkiezingen ontbraken helaas aan een inhoudelijk evenement. De reden voor het 

ontbreken hiervan was een gebrek aan de beschikbaarheid van een interessante spreker, want het 

doel was iemand van de stemlijst. Dit was niet per se onmogelijk, maar door te veel te focussen op 

het betrekken van iemand van de lijst is het event in zijn geheel erbij ingeschoten. Het advies is dan 

ook om gewoon een inhoudelijk evenement te plannen met of zonder verkiesbare GroenLinkser. 

 

De overweldigende aanwezigheid van GroenLinksPvdA was prachtig, maar heeft ons als bestuur ook 

aan het denken gezet. In Amsterdam Oost kampen we in campagnetijd soms met een overschot aan 

vrijwilligers die wellicht op andere plekken in de stad, of daarbuiten, beter ingezet kunnen worden. 

Het bestuur zal in de komende tijd nadenken hoe we dit vorm kunnen geven voor verkiezingen in de 

toekomst. 

 



Een uitgebreidere evaluatie van de samenwerking en leerpunten is samengesteld door organizer Abe 

van Kampen - het verslag is op te vragen bij het bestuur. 

 

Leden 

De afdeling GroenLinks Amsterdam Oost was al langere tijd een van de grootste van het land. We 

hadden lang rond de 1100 leden. Na de uitslag van de Tweede Kamerverkiezingen in november 2023 

is dit aantal, net als in andere stadsdelen, flink gestegen naar 1367. Daar zijn we enorm trots op. 

Opvallend hierbij is dat er na de verkiezingen, wellicht logischerwijs, een grote toestroom was aan 

leden die actief wilden worden. Dit resulteerde onder andere in een ruim voltallig bestuur.  

 Waar de opkomst van leden bij activiteiten en campagnes in het begin van het jaar niet zo 

hoog was, werd dat richting de Tweede Kamerverkiezingen steeds meer. De afdeling heeft op 

meerdere huis-aan-huis dagen en flyermiddagen een vrij grote opkomst van tussen de 20 en 40 man 

gezien. Een voordeel en wellicht meespelende factor was dat we een deel van deze campagnes 

samen met de PvdA hebben georganiseerd.  

De laatste ALV in december was uitzonderlijk goed bezocht, met bijna 40 leden. We zagen een 

afwisselende demografie, van jong naar oud.  

 

Fractie 

Het bestuur zorgt er nog altijd voor dat er een bestuurslid aanwezig is bij de twee wekelijkse 

fractievergadering. In 2023 was dat een tijdje minder makkelijk te realiseren, aangezien het bestuur 

onderbemand was. In deze vergaderingen vertellen we wat er gaande is en hoe we elkaar kunnen 

ondersteunen. In 2023 kon de fractie rekenen op de steun van het bestuur.  

 

(Interne) activiteiten > Carmen 

2023 was een jaar waarin we veel activiteiten hadden gepland. We waren van plan mooie 

inhoudelijke evenementen te combineren met laagdrempelige sociale gelegenheden, om de cohesie 

binnen de afdeling wat te vergroten en om aspirant-leden enthousiasmeren. Onderdeel hiervan was 

ook de aanloop naar de provinciale statenverkiezingen. Het realiseren van een goed programma  is 

grotendeels gelukt, maar op de helft van het jaar moesten we onze plannen omgooien door de val 

van het kabinet.  

Na de nodige flexibiliteit en creativiteit te hebben getoond aangaande de jaarkalender, heeft de 

afdeling een goede campagne gehad in de herfst, zoals hierboven te lezen valt. Over de wisselingen 

in het bestuur leest u verderop in het verslag.  

 

Overzicht van de activiteiten voor leden in 2023: 

 

5 januari 2023 Nieuwjaarsborrel Om het jaar feestelijk in te luiden.  

11 februari 2023 Campagne kick-off  De start van de Provinciale Staten 
campagne. Dagvoorzitter: Merel 
Talbi. Locatie: Jungle.  

15 feb  Anouk Gielen in gesprek 
over de rol van de provincie 
in klimaatbeleid  
 

Een avond waarin Anouk Gielen 
(provinciale fractie Noord Holland) in 
gesprek ging met experts over de 
toekomst van klimaatbeleid, de rol 



van de provincie daarop, en het 
effect op en de mogelijk rol daarin, 
van stadsdeel Amsterdam Oost. 

2 maart  Maandelijkse borrel + 
Nanja van Rijsse over 
waterschappen  

Tijdens onze maandelijkse borrel, 
hield Nanja van Rijsse een praatje 
over haar verkiesbaarheid voor de 
waterschapsverkiezingen en haar 
inhoudelijke ambities aldaar.  

4 april  Resto van Harte & bezoek 
SDC vergadering  

Eens in de zoveel tijd gaan we eten in 
het buurtrestaurant Resto van Harte. 
Leden kunnen zich hiervoor 
aanmelden. Aansluitend brengen we 
een bezoek aan de 
stadsdeelcommissie vergadering.  

4 mei  Dodenherdenking 
wandeling 

Als afdeling namen we, samen met 
leden, deel aan de stille tocht die 
door de Transvaalbuurt ging en de 
aansluitende herdenking.  

9 mei ALV + “operatie interview" Format “operatie interview” naar 
goed voorbeeld van De Balie. Rosan 
Kocken (provinciale staten) werd 
geïnterviewd door Rick Vermin en 
Imane Nadif.  

1 juni  Borrel samen met West  We organiseerden een borrel om (de 

leden van) stadsdelen West en Oost 

in contact te brengen met elkaar  

8 juni  Buurtberaad: fietsen in de 
openbare ruimte  

Focus: Javastraat(buurt). Specifiek de 
bewoners rondom de Javastraat 
uitgenodigd om met hen te praten 
over stallingsplaatsen voor fietsen op 
de stoep en mogelijke alternatieven. 
Veel interessante informatie 
opgehaald.  

10 sept  Campagne Kick-off  Ditmaal de kick-off van de campagne 
van de Tweede Kamerverkiezingen.  

3 okt Resto van Harte & bezoek 
SDC vergadering  

Eens in de zoveel tijd gaan we eten in 
het buurtrestaurant Resto van Harte. 
Leden kunnen zich hiervoor 
aanmelden. Aansluitend brengen we 
een bezoek aan de 
stadsdeelcommissie vergadering. Dit 
keer werd het Queer Plan 
gepresenteerd door de fractie van 
GroenLinks.   

14 okt - 22 nov  Campagne activiteiten Om de week, en later elke week, een 
campagneactiviteit. Huis-aan-huizen, 
flyeren op de markt etc.  

14 dec Kerstdiner bij Resto van 
Harte  

Bij het buurtrestaurant vonden we de 
mogelijkheid om met ongeveer 20 
leden het kerstdiner te eten, 
voorafgaand aan de ALV.  



14 dec  ALV + kerstborrel Best bezochte ALV in tijden, gast: 
Zeeger Ernsting. Achteraf een 
geweldige borrel in Studio /K. 

 

 

 

Personeelszaken 

 

De grootste personele verandering binnen GroenLinks Amsterdam Oost is uiteraard het vertrek van 

Stadsdeelbestuurder Rick Vermin. We zijn daarentegen heel erg blij met de komst van Zeeger 

Ernsting als zijn opvolger.  

 

In het afgelopen voorjaar nam het bestuur afscheid van Guusje Somer (Algemeen bestuurslid), Jolien 

van der Vaart (Penningmeester) en Pelle Berkhout (Algemeen bestuurslid). We danken hen voor hun 

inzet en enthousiasme.  

 

Daarnaast heeft Carmen Sauren (secretaris) aan het eind van het jaar afscheid genomen van het 

bestuur. Zij heeft daarnaast besloten om het bestuur te blijven ondersteunen met haar kennis en zal 

op de achtergrond nog meehelpen bij het reilen en zeilen van de afdeling. 

 

Nieuw in het bestuur zijn: Saskia van Daalen (algemeen bestuurslid), Jesse Beek (algemeen 

bestuurslid), Jesse Eradus (algemeen bestuurlid), Maris Koopmans (penningmeester), Josja Pieterse 

(secretaris) en Abe van Kampen (organizer). 

 

Met deze nieuwe lichting heeft het bestuur zichzelf ook uitgebreid van vijf naar zes leden - plus een 

organizer. Met de Europese verkiezingen en de Gemeenteraadsverkiezingen in het vooruitzicht geeft 

deze nieuwe opzet het bestuur meer lucht en slagkracht - en meer mogelijkheden om eventuele 

uitval van bestuursleden op te vangen.  


